



CAISSE AUTONOME D'AMORTISSEMENT DU CAMEROUN

PRESS RELEASE

N° 25-00167 /PR/CAA/DG/DAG/SDAAB/SM/ABj OF THE 15 SEPT 2025

PUBLICATION OF THE RESULT OF THE OPEN NATIONAL INVITATION TO TENDER N°25-000226/ONIT/CAA/TB/2025 OF THE 24TH OF JULY 2025 RELATING TO THE ACQUISITION, INSTALLATION AND COMMISSIONING OF A NETWORK ATTACHED STORAGE (NAS) DEVICE AT THE AUTONOMOUS SINKING FUND (CAA).

The General Manager of the Autonomous Sinking Fund, Boulevard du 20 Mai, P.O. Box: 7167 Yaoundé,

Hereby communicates:

By Decision N° 25-00456 /D/CAA/DG/DAG/SDAAB/SM/ABj of the 15 SEPT 2025

ITG STORE, BP. : 812, Douala – Cameroun Tel. : (237) 233 43 63 61, is the successful bidder of the Open National Invitation to Tender N°25-00226/ONIT/CAA/TB/2025 of the 24th of July 2025 related **to the acquisition, installation and commissioning of a Network Attached Storage (NAS) device at the Autonomous Sinking Fund**, for an amount of **CFA Francs ten million four hundred and eighty-one thousand seven hundred and nine (10 481 709), All Taxes Included** and an execution period of **sixty (60) days**.

The General Manager of **ITG STORE** is invited at the Contracts Department of the Autonomous Sinking Fund located, at the level -1 of its headquarters building, Boulevard du 20 Mai Yaoundé, P.O Box 7167 Yaoundé, for the next step of the related Contract.

This press release also serves as an award and release of the bid bond for unsuccessful bidders. /-

Copy to: ARMP.



Yaoundé, the 15 SEPT 2025

Noah Ndongo Adolphe

AUTONOMOUS SINKING FUND OF CAMEROON N° contribuable : M089500009102A

B. P. 7167 Yaoundé - Tél. : (237) 222 22 22 26 / (237) 222 22 01 87 - Fax : (237) 222 22 01 29 - Téléc : 88858 KN - e-mail : caa@cca.cm - Site web : www.caa.cm



CAISSE AUTONOME D'AMORTISSEMENT DU CAMEROUN

COMMUNIQUÉ

N° 25-00167/C/CAA/DG/DAG/SDAAB/SM/Nej DU 15 SEPT 2025

PORTANT PUBLICATION DU RÉSULTAT DE L'APPEL D'OFFRES NATIONAL OUVERT N°25-00226/AONO/CAA/CIPM/2025 DU 24 JUILLET 2025 POUR L'ACQUISITION, L'INSTALLATION ET LA MISE EN SERVICE D'UN SERVEUR DE STOCKAGE DES DONNEES NAS À LA CAISSE AUTONOME D'AMORTISSEMENT (CAA).

Le Directeur Général de la Caisse Autonome d'Amortissement, sise Boulevard du 20 Mai Yaoundé, B.P. 7167 Yaoundé,

Communique :

Par Décision N° 25-00456/D/CAA/DG/DAG/SDAAB/SM/Nej DU 15 SEPT 2025

La société **ITG STORE**, BP. : 812, Douala – Cameroun Tél. : (237) 233 43 63 61, est adjudicataire de l'Appel d'Offres National Ouvert N°25-00226/AONO/CAA/CIPM/2025 du 24 juillet 2025 pour **l'acquisition, l'installation et la mise en service d'un serveur de stockage des données NAS à la Caisse Autonome d'Amortissement (CAA)**, pour un montant de **dix millions quatre cent quatre-vingt-un mille sept cent neuf (10 481 709) Francs CFA Toutes Taxes Comprises** et un délai d'exécution de **soixante (60) jours**.

Le Directeur Général de **ITG STORE**, est invité à se présenter au Service des Marchés de la Caisse Autonome d'Amortissement, sis au niveau -1 de son immeuble siège, Boulevard du 20 Mai, à Yaoundé, B.P. 7167 Yaoundé, pour la suite de la procédure y relative.

Le présent communiqué tient lieu d'attribution et de mainlevée de la caution de soumission pour les soumissionnaires non retenus. /-

Copie : ARMP.

Yaoundé, le 15 SEPT 2025



Noah Ndongo Adolphe

AUTONOMOUS SINKING FUND OF CAMEROON N° contribuable : M089500009102A

B. P. 7167 Yaoundé - Tél. : (237) 222 22 22 26 / (237) 222 22 01 87 - Fax : (237) 222 22 01 29 - Téléc : 88858 KN - e-mail : caa@cca.cm - Site web : www.caa.cm